
                                                                    Protokół z XXXI sesji
        Rady Miejskiej w Rynie 

                                                       z dnia 27 maja  2009 roku                                           

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn w godz.15,00 do 18,00.

W obradach uczestniczyli:
- Radni Rady Miejskiej
- Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński
- Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska
- Zastępca Skarbnika Gminy  - Romualda Pawlina
- Kierownicy jednostek podległych
- Mieszkańcy Miasta i Gminy.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w  okresie między   
    sesjami.
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami.
6.  Informacja o nowych aktach prawnych.
7. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych.
8. Odpowiedzi na wnioski, zapytania i interpelacje.
9. Przygotowanie Miasta i Gminy do sezonu letniego.
10.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rynie. 
11.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rynie.                                                         
12.Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży ½  części wc w budynku
     mieszkalnym przy Pl. Wolności 11 w Rynie.                                                                                  
13. Podjęcie uchwały w sprawie  przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 35/11 w Rynie.     
14. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 21/1  w Rudówce. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 136/1 w Rudówce. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 105/1 w Ławkach. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 43 we wsi Tros.     
18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania gminie Ryn na własność nieruchomości w obrębie Knis,
      wchodzących w skład Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa.                                              
19. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania gminie Ryn na własność nieruchomości w Rudówka,
      Rybical i Szymonka, wchodzących w skład Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa.             10 
20.Podjęcie uchwały w sprawie należności przysługujących radnym Rady Miejskiej w Rynie z tytułu
     podróży służbowych.                                                                                                                     
21. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Ryn.                            
22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu Aktywności Lokalnej dla mieszkańców Miasta
      i Gminy Ryn na lata 2009-2013”.                                                                                                  
23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt.: „Aktywizacja społeczno 
-zawodowa  bezrobotnych, jako sposób zapobiegania wykluczeniu społecznemu” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet VII – promocja integracji społecznej. 
24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu MiG Ryn na 2009 rok.                                          
25. Sprawy różne.
26. Zamknięcie posiedzenia.



Ad.1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia obrad XXXI sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jarosław Guz. 
Przewodniczący, na podstawie listy obecności, stwierdził prawomocność obrad. W trakcie stwierdzenia 
prawomocności w sesji uczestniczyło 12 radnych ( nieobecny radny:Z. Olszewski; A. Jarmołowicz ).

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Ad.2 Przyjęcie porządku obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie w obecności 12 radnych.

Ad.3 Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 

Uwag do protokółu nie zgłoszono. Protokół został przyjęty jednogłośnie w obecności 12 radnych.

Ad.4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w  okresie
          między  sesjami.

Przewodniczący Rady odczytał treść pism skierowanych do Rady Miejskiej:
1/ pismo  ( z dnia 26.05.09r.) Pani Joanny Makowskiej do Dyrektora Zespołu Szkolno - Przedszkolnego ( 
do wiadomości Rady Miejskiej ) aby  zwrócił się do organu prowadzącego szkołę o uwzględnienie  w 
uchwale Nr XXII/210/08 sytuacji kiedy zajęcia logopedyczne będzie prowadził nauczyciel nie specjalista
-  pismo stanowi załącznik nr 2 do protokółu

2/ pismo ( z dnia 26.05.09r.) Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego do Rady Miejskiej o 
uwzględnienie  uchwale Nr XXII/210/08 stanowiska nauczyciela logopedy
-  pismo stanowi załącznik nr 3 do protokółu

3/ pismo ( do wiadomości Rady Miejskiej ) z dnia 27.05.09 r.  Związku Nauczycielstwa Polskiego 
Zarządu Oddziału w Giżycku skierowane do Burmistrza MiG – wyrażające sprzeciw polityce oświatowej 
prowadzonej przez Miasto i Gminę Ryn.
-  pismo stanowi załącznik nr 3 do protokółu

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – przypomniał, że powołując zespół osobiście zamieścił w projekcie 
uchwały zapis, że w roku szkolnym 2008/2009 nikt z kadry pedagogicznej oraz niepedagogicznej nie 
straci pracy. Ta deklaracja nie dotyczyła lat następnych. Zespół, został utworzony po to, aby wewnętrzna 
organizacja  placówek  podlegała  modyfikacji,  przynosiła  efekty  organizacyjne,  wychowawcze, 
edukacyjne 
oraz ekonomiczne. W nowym roku szkolnym dzieci będzie o 10% mniej tj. o dwie klasy.

Stwierdził, że wszyscy pracujący w oświacie zapominają o tym, że w Karcie Nauczyciela jest 
zapis mówiący o tym, że nauczyciel powinien pracować nie więcej niż 40 godzin, tygodniowo.

Stwierdził,  że  słyszał  pogłoski  mówiące  o  tym,  że  to  Burmistrz  każe  zwalniać  ludzi. 
Podkreślił, że wielokrotnie na tej sali mówił, że nie wykracza poza swoje kompetencje, bo nie ma takiej 
delegacji prawnej. Podkreślił,  że nie dobrze jest, gdy kierownicy jednostek, którzy powinni realizować 
politykę  gminy  kształtowaną  przez  organ  stanowiący  i  realizowaną  przez  organ  wykonawczy,  robią 
inaczej niż zakładają te dwa organy. Zauważył, że rozpoczyna się budowa budynku szkolnego. Poprawi 
to warunki pracy w oświacie, warunki dzieciom. Stwierdził, że dziwi się, że osoby pracujące w oświacie 
nie chcą w tym procesie czynnie uczestniczyć. Podkreślił, że chciałby, aby to zostało docenione przez 
kadrę pedagogiczną, związki zawodowe, obsługę. Stać jest dzisiaj gminę na to, aby z własnych środków 
ten obiekt wybudować.



Zwrócił uwagę na to, że aktualnie trzech nauczycieli przebywa na urlopach zdrowotnych, a jeżeli w roku 
przyszłym tych urlopów nie będzie, zmniejszy się liczba dzieci , nastąpi zmiana organizacji wewnętrznej , 
to zmniejszy się liczba nauczycieli. 
Burmistrz wstępnie  zaprosił  na rozpoczęcie roku szkolnego 2009/2010,  kiedy to nastąpi  oddanie do 
użytku nowego obiektu szkolnego, w którym  będzie się mieściła świetlica, stołówka, przedszkole. Dodał, 
że nie wie, czy będzie potrzebny kierownik świetlicy i zastępca dyrektora ds. przedszkola. Przypomniał, 
że  wszystkich  obowiązuje  ustawa  o  finansach  publicznych  zobowiązująca  do  racjonalnego, 
oszczędnego wydatkowania pieniędzy.  

Ad.5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między   
           sesjami – sprawozdanie stanowi załącznik nr  5 do niniejszego protokółu.

Burmistrz poinformował, że odbyło się:
1/  walne zgromadzenie Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami poświęcone
     przyjęciu budżetu i zmian statutowych
2/  narada w związku z przebudową Placu Wolności
3/ konsultacje dotyczące przebiegu drogi krajowej nr 16
4/ forum turystyczne w Olsztynie na którym zastanawiano się nad tym, jak skutecznie promować nasz 
    region 
5/ seminarium ekologiczne w Budrach
6/ spotkanie z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w związku z planowaną  
    budową chodnika w okolicy sklepu „Biedronka”.
Ponadto :
1/ rozstrzygnięty został przetarg na budowę obiektu szkolnego; wpłynęło 6 ofert; rozpiętość ofert
    wynosiła 1.200.000 zł; ogłoszono przetarg na inspektora nadzoru
2/ zakupione w roku ubiegłym urządzenia na palce zabaw zostały ustawione na osiedlach
3/ sprywatyzowano Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Mrągowie, inwestorem   
    strategicznym jest firma z Izraela
4/ złożony został wniosek o dofinansowanie inwestycji wodno - kanalizacyjnej 
5/ rozpoczęto procedurę wydania decyzji środowiskowej w zakresie wody i kanalizacji dotyczącej obrębu 
    Ławki
6/ odbyła się uroczystość związana z 60 -leciem Biblioteki Publicznej w Rynie
7/ w Ryńskim Centruj Kultury odbył się występ tańca nowoczesnego.

Ad.6  Informacja o nowych aktach prawnych.

Pani B. Kowalska – Sekretarz Gminy poinformowała, że w okresie od ostatniej sesji nie było zmian w 
prawie dotyczących samorządu.

Ad.7 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
Ad.8 Odpowiedzi na wnioski, zapytania i interpelacje.

Pan J. Guz zapytał, czy przy okazji budowy chodnika przy „ Biedronce ”  można wybudować chodnik  do 
budynku socjalnego.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG odpowiedział, że nie wszystkie grunty są własnością gminy, więc byłby 
problem. Dodał, że powstanie chodnik od strony ul. Mazurskiej.

Pan M. Górski zapytał, jaka jest możliwość utwardzenia placu przed kaplicą na cmentarzu. Stwierdził, że 
teren ten wygląda kiepsko.



Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG odpowiedział, że wszystkiego nie da się od razu uporządkować. Jeżeli 
w przyszłości będą możliwości finansowe to plac zostanie zrobiony.

Ad.9 Przygotowanie Miasta i Gminy do sezonu letniego.

Pani A. Szymanek – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia 
poinformowała,  że  komisja  na  posiedzeniu  wysłuchała  informacji  przedstawionej  przez  Kierownika 
Posterunku Policji w Rynie – Pana  A. Sadurskiego, z której wynikało, że miasto i gmina będą dobrze 
zabezpieczone w sezonie.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG poinformował, że w związku z trwającą przebudową Placu Wolności 
został  opracowany  plan  organizacji  ruchu.  Na  plaży  miejskiej  odnowiono,  naprawiono  pomosty.  Na 
kąpielisku będą zatrudnieni ratownicy. Teren przed plażą ( w miejscu byłego garażu ) został splantowany 
i zostanie przeznaczony pod plac zabaw. 

Pan  J.  Guz  zwrócił  uwagę  na  częste  przypadki  spożywania  alkoholu  przez  młodzież  w  miejscach 
publicznych np. na plaży. Poprosił Kierownika Posterunku Policji o częstsze kontrole.
Zapytał, czy przewiduje się pobieranie opłaty parkingowej.

Pani T. Dąbrowska – radca prawny podkreśliła, że najpierw Rada musiała by podjąć uchwałę o opłacie.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma parkingu.

Pan M. Górski stwierdził, że jego zdaniem należy wspomóc policję i zabezpieczyć w budżecie 6.000 zł 
na zakup masztu z kamerą.

Pan A. Sadurski – Kierownik Posterunku Policji w Rynie – stwierdził, że zakup radaru to koszt około 
100 000 zł. Taki radar zakupiła Gmina Wydminy swoim policjantom. Maszt z kamerą jest najlepszym 
straszakiem na piratów drogowych. Gdyby takie maszty były na wlotach do Rynu to w środku miasta 
policja mogłaby skuteczniej pracować. Obecnie jest większe uzasadnienie o występowanie z wnioskiem 
o zakup masztów z uwagi na powstały sklep „ Biedronka”. Kierownik poinformował, że ze swej strony 
wystąpi do zarządcy drogi o odpowiednie oznakowanie.
W  sprawie  spożywania  napojów  alkoholowych  stwierdził,  że  wspólnie  z  komisją  ds  rozwiązywania 
problemów  alkoholowych  policja  może  dokonać  obserwacji  sprzedaży  alkoholu  w  godzinach 
wieczornych. Podkreślił, że na spożywanie alkoholu w miejscach publicznych policja zwraca uwagę cały 
czas. Dodał, że swego czasu występował z wnioskiem o podjęcie uchwały wyznaczającej dodatkowe 
tereny, na których zakazywano by spożywania alkoholu.

Pan J. Karpiński  – Burmistrz MiG odpowiedział,  że aktualnie w sejmie trwają prace nad nowelizacją 
ustawy o wychowaniu w trzeźwości i dlatego nie podejmowano uchwały.

W obradach uczestniczy 11 radnych. Obrady opuścił Pan J. Misiul.

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rynie ( Ogrodowa). 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy w Rynie 
( Ogrodowa).         
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/284/09 – stanowi załącznik Nr  6 do niniejszego protokółu.

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rynie ( Spacerowa). 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy w Rynie 
( Spacerowa).         
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/285/09 – stanowi załącznik Nr  7 do niniejszego protokółu.

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży ½  części wc w budynku
           mieszkalnym przy Pl. Wolności 11 w Rynie. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. Wyjaśnił, że pomieszczenie wc zostało 
wydzielone ze wspólnoty i należy wyłącznie do lokalu nr 4 i 6. Właściciel lokalu nr 4 wyraził pisemną 
zgodę na sprzedaż.

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży ½ 
części wc w budynku  mieszkalnym przy Pl. Wolności 11 w Rynie.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/286/09 – stanowi załącznik Nr  8 do niniejszego protokółu.

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie  przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 35/11 w Rynie. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
nieruchomości nr 35/11 w Rynie. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/287/09 – stanowi załącznik Nr  9 do niniejszego protokółu.



Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 21/1  w  
          Rudówce. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
nieruchomości nr 21/1  w   Rudówce. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/288/09 – stanowi załącznik Nr  10 do niniejszego protokółu.

Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 136/1 w  
           Rudówce.                                                                                                 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
nieruchomości  nr 136/1 w  Rudówce.                                                                                                 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/289/09 – stanowi załącznik Nr  11 do niniejszego protokółu.

Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 105/1 w  
           Ławkach.                                                                                                                                           

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
nieruchomości   nr 105/1 w   Ławkach. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/290/09 – stanowi załącznik Nr  12 do niniejszego protokółu.

Ad.17 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 43 we wsi Tros. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. Wyjaśnił, że na tej nieruchomości swego 
czasu znajdował się zbiornik gdzie gromadzono wodę do celów przeciwpożarowych.

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ( za – 4 osoby, 
przeciw – 1 osoba, wstrzymujących się nie było).
Pan  S.  Dąbrowski  oznajmił,  że  jest  przeciw  sprzedaży  terenów,  na  których  znajdują  się  zbiorniki 
przeciwpożarowe i będzie głosował przeciw.



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
nieruchomości nr 43 we wsi Tros. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za  podjęciem uchwały opowiedziało się  8 radnych; 
przeciw 1 radny; 2 radnych wstrzymało się od głosu.
Uchwała Nr XXXI/291/09 – stanowi załącznik Nr  13 do niniejszego protokółu.

Ad.18 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania gminie Ryn na własność nieruchomości w 
          obrębie   Knis,  wchodzących w skład Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przekazania gminie Ryn na 
własność  nieruchomości  w  obrębie  Knis,   wchodzących  w  skład  Zasobu  Własności  Rolnej  Skarbu 
Państwa.

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/292/09 – stanowi załącznik Nr  14 do niniejszego protokółu.

Ad.19  Podjęcie uchwały w sprawie przekazania gminie Ryn na własność nieruchomości w 
            Rudówka, Rybical i Szymonka, wchodzących w skład Zasobu Własności Rolnej Skarbu  
            Państwa.                                                        

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przekazania gminie Ryn na 
własność nieruchomości w Rudówka,  Rybical  i  Szymonka,  wchodzących w skład Zasobu Własności 
Rolnej Skarbu   Państwa.                                        

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/293/09 – stanowi załącznik Nr  15 do niniejszego protokółu.

Ad.20 Podjęcie uchwały w sprawie należności przysługujących radnym Rady Miejskiej w Rynie 
           z  tytułu  podróży służbowych. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie należności przysługujących 
radnym Rady Miejskiej w Rynie z  tytułu  podróży służbowych.



W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/294/09 – stanowi załącznik Nr  16 do niniejszego protokółu.

Ad.21  Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Ryn. 

Pan J. Karpiński  – Burmistrz MiG wyjaśnił,  że zdecydował  się na udział  w wyborach nie po to,  aby 
zarabiać nie wiadomo ile, bo to nie jest jego celem. Podkreślił, że w każdym swoim działaniu stara się 
robić  wszystko  jak  najlepiej.  Stwierdził,  że w żadnym przypadku  nie  zabiegał  o  podwyżkę  i  nie  ma 
zamiaru zabiegać.

Pan  J.  Guz  -  Przewodniczący  Rady  wyjaśnił,  że  w  związku  z  sugestiami  Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego  aby wzrost wynagrodzenia wyniósł  ok. 5% sporządził nowy projekt uchwały dotyczący 
wynagrodzenia Burmistrza ( ze wzrostem o 5,2%).
Nowy projekt zakłada wynagrodzenie ogółem 9380 zł brutto ( pierwsza wersja zakładała 9860 zł).

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował,  że  komisja  jednogłośnie  pozytywnie  opowiedziała  się  za  wzrostem  wynagrodzenia  o 
ok.5%.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w wynagrodzenia Burmistrza Miasta i 
Gminy Ryn.
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 8 radnych; przeciw – nie było; 3 radnych wstrzymało się 
od głosu.
Uchwała Nr XXXI/295/09 – stanowi załącznik Nr  17 do niniejszego protokółu.

Ad.22 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu Aktywności Lokalnej dla mieszkańców
           Miasta i Gminy Ryn na lata 2009-2013”. 

Pani A. Szymanek – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia 
poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie   projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „  Programu 
Aktywności Lokalnej dla mieszkańców  Miasta i Gminy Ryn na lata 2009-2013”. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/296/09 – stanowi załącznik Nr  18 do niniejszego protokółu.

Ad 23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt.: „Aktywizacja  
            społeczno     -zawodowa  bezrobotnych, jako sposób zapobiegania wykluczeniu  
            społecznemu” w ramach Programu  Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet VII – promocja 
            integracji społecznej. 

Pani A. Szymanek – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia 
poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji 
projektu pt.: „Aktywizacja  społeczno -zawodowa  bezrobotnych, jako sposób zapobiegania wykluczeniu 
społecznemu”  w ramach Programu  Operacyjnego Kapitał  Ludzki  Priorytet  VII  –  promocja integracji 
społecznej.



W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/297/09 – stanowi załącznik Nr  19 do niniejszego protokółu.

Ad.24 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu MiG Ryn na 2009 rok.                                          

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu MiG Ryn na 
2009 rok.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 11 
radnych.
Uchwała Nr XXXI/298/09 – stanowi załącznik Nr  20 do niniejszego protokółu.

Ad.25 Sprawy różne.

Przewodniczący Rady zaproponował, aby wniosek  Pani T. Jankowskiej Dyrektora Zespołu Szkolno - 
Przedszkolnego z dnia 26.05.09r. o uwzględnienie w uchwale Nr XXII/210/08 stanowiska nauczyciela 
logopedy przekazać do Komisji Oświaty celem przeanalizowania i wyrażenia opinii.

Pan J. Karpiński  – Burmistrz MiG - podkreślił,  że uchwała Nr XXII/210/08 została podjęta zgodnie z 
Kartą Nauczyciela. Organ nadzoru nie stwierdził nieprawidłowości w uchwale i związku z tym Burmistrz, 
jako organ wykonawczy,  jest zobowiązany do jej realizacji.  Dodał, że precedensem byłoby naginanie 
prawa do indywidualnych przypadków.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawę skierowania wniosku Dyrektora Zespołu Szkolno - 
Przedszkolnego z dnia 26.05.09r. do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu celem wyrażenia opinii.

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przekazaniem sprawy do komisji opowiedziało się 8 
radnych; przeciw – 3 radnych; wstrzymujących się nie było.

Pan S. Dąbrowski zaproponował,  aby Dyrektor  RCK fotografował zachodzące w mieście zmiany np. 
związane z trwającą przebudową Placu Wolności.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG odpowiedział, że dokumentacja fotograficzna jest robiona. Pracownik 
urzędu raz w tygodniu robi zdjęcia. Dodał, że w najbliższych dniach zostanie powołany zespół, który 
zajmie  się  redagowaniem  wydawnictwa  Urzędu  Miasta  i  Gminy.  Kierownicy  jednostek  będą  mogli 
zgłaszać  wszelkie informacje, uwagi, sygnały.
Poinformował, że w świetlicy socjoterapeutycznej zostanie podłączony telefon stacjonarny oraz internet.

W  związku  z  dzisiejszym  „  Dniem  Samorządowca”  Burmistrz  złożył  najserdeczniejsze 
życzenia: radnym, jednostkom podległym, pracownikom urzędu.

Ad.26 Zamknięcie posiedzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXI sesję Rady Miejskiej 
w Rynie.
 
Protokółowała:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej
Bożena Dybała
                                                                                                        Jarosław Guz


